
 استاندار خوزستان:   

راهکار رونق گردشگری در استان های مرزی تفويض اختیارات است
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دومین نشس��ت تخصص��ی ش��ورای راهبردی 
گردشگری سلامت استان های غرب و جنوب غرب 
کش��ور با تأکید بر کش��ور عراق در هتل پارس اهواز 

برگزار شد. 
»عبدالحسن مقتدايی« استاندار خوزستان در اين 
نشست گفت:   دادن اختیارات به استان های مرزی 
باعث می ش��ود تا بهترين راهکارها از س��وی استان 
برای جذب هر چه بیش��تر توريسم و مسافر با توجه 
به ظرفیت های ويژه و ش��رايط خاص اس��تان ارايه و 

اجرايی شود.
وی با اش��اره به اين که بیمارس��تان های دولتی و 
خصوصی بسیار قدرتمندی در استان فعال هستند، 
گفت: در بخش سلامت، در خوزستان استعداد ها و 
تخصص های بس��یار زيادی وجود دارد که می توان 
از اين ظرفیت ها در بخش توريسم درمانی استفاده 
کرد. استاندار خوزستان بیان داشت: در کنار داشتن 
ظرفیت درمانی بايد شرايط را به گونه ای فراهم کرد 
که اف��رادی که برای درم��ان از خارج از کش��ور وارد 
استان می شوند در آرامش و امنیت خاطر به درمان 
خود بپردازند که در اين راستا می توان امتیازهايی را 
برای توريس��م هايی که به قصد درمان به استان وارد 
می ش��وند ايجاد کرد. مقتدايی افزود: اگر س��اختار 
مناسبی در استان فراهم نشود بحث توريسم درمانی 
با موفقیت اجرا نمی ش��ود. خوشبختانه برای اجرای 
پروژه های گردشگری در استان شورای برنامه ريزی 
اس��تان اعتباری بالغ بر 1300 میلی��ارد تومان را به 
اين مهم اختصاص داده اس��ت تا با اجرای طرح های 
گردشگری در خوزستان بستری برای رونق صنعت 
گردش��گری و به دنبال آن اش��تغال و رفاه بیشتر در 

استان فراهم شود.
مقتدايی بیان داش��ت: تلاش ش��د تا راهکارهای 
ديگری برای تش��ويق م��ردم خوزس��تان در جهت 
شناخت هر چه بیشتر استان فراهم ش��ود که از آن 
جمله تعطیلی روزهای پنجشنبه و آزادشدن تردد 
خودروهای پلاک اروند در استان بود تا مردم وقت و 
وسیله مناسب برای گردش��گری در استان را داشته 

باشند.
استاندار خوزستان افزود: مردم و مسئولان استان 

بايد درگیر بحث گردشگری باشند و هر دستگاهی در 
هر نقطه از خوزستان بايد تصمیم مناسب برای رونق 

گردشگری در استان را بگیرد.
مقتدايی با اشاره به ايجاد شرايط مناسب برای تردد 
زائران اربعین حسینی از مرز شلمچه و چذابه به کشور 
عراق افزود: استانداری خوزستان برای 10 روز قبل از 
اربعین حسینی و 10 روز پس از مراسم اربعین اخذ 
عوارض از زائران را متوقف کرد و وزارت خارجه کشور 
 عراق نیز در اقدامی تحس��ین برانگیز قیمت ويزای

 40 دلاری خود را به يک دلار کاهش داد.
در اين مراس��م از س��وی معاون رئیس جمهوری 
و رئیس س��ازمان میراث فرهنگی، صنايع دس��تی 
و گردش��گری کش��ور از اس��تاندار خوزس��تان به 
دلیل تلاش هاي��ی که در زمینه می��راث فرهنگی و 
گردشگری در اس��تان انجام داده است با اهدای لوح 
سپاس تقدير شد. دکتر اسماعیل ايدنی: ايران از نظر 
کیفیت خدمات پزشکان جزو 5 کش��ور اول جهان 

است.  
رئیس دانشگاه علوم پزشکي جندي شاپور اهواز 
نیز در ادامه اين مراس��م گفت: صنعت گردشگري 
س��لامت بس��یار پر درآمد و امروزه در کشور هاي 
پیشرفته دنیا يک حوزه تخصصي محسوب مي شود.  
اسماعیل ايدني افزود: بسیاری از کشورهای جهان 
مزيت های خاص��ی را در اين حوزه ايجاد کرده اند تا 
بتوانند قطب های گردشگری س��لامت در جهان 
باشند، در آسیا هم کشورهای هند، مالزی، سنگاپور، 
تايلند و ترکی��ه از اين ظرفیت ها درحال اس��تفاده 

هستند.
ايدنی گفت: با توجه به مسائلی که در دهه اخیر در 
منطقه خاورمیان��ه رخ داد، فرصت های خوبی برای 
توس��عه گردشگری س��لامت در ايران و به خصوص 
در استان خوزس��تان به وجود آمده است. بزرگترين 
نکته ای که در اين زمینه وجود دارد، ظرفیت و توان 
علمی بالايی است که در کشور ما زبانزد است و کشور 
ما از نظر کیفیت خدمات پزش��کان جزو 5 کش��ور 
اول جهان اس��ت ولی ممکن است در حوزه سلامت 

معضلات خاصی داشته باشیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با 

اشاره به اين که بايد با نگاه ملی به مسأله گردشگری 
سلامت نگاه شود، افزود:   اس��تان خوزستان در دو 
بعد گردشگری عام با توجه به وجود اماکن تاريخی 
و گردش��گری خاص حوزه س��لامت ب��ا توجه به 
توانمندی های جامعه پزشکی استان و بهره مندی 
از نیروهای تخصص��ی و فوق تخصص��ی می تواند 
عملکرد، اقدامات و فعالیت های خوبی داشته باشد. 
درحال حاضر به جز  پیوند قلب و پیوند ريه، هر نوع 
خدمت  درمانی که در پايتخت انجام می ش��ود در 
استان خوزس��تان نیز صورت می پذيرد و انشاءالله 
در آينده ای ن��ه چندان دور با ت��لاش تیم پیوندی 
که در دانش��گاه حض��ور دارند، ام��کان پیوند کبد 
هم در اس��تان فراهم خواهد ش��د. همچنین کلیه 
اعم��ال تخصصی و فوق تخصصی ديگ��ر در زمینه 
جراحی های مغز و اعصاب و در زمینه جراحی قلب 
در دانشگاه علوم پزشکی جندی ش��اپور اهواز و در 
بخش خصوصی استان به وفور و با کیفیت بالا انجام 

می شود.
ايدن��ی ادام��ه داد: کیفی��ت خدم��ات هتلینگ 
بیمارس��تان های خصوصی و دانش��گاهی اس��تان 
قابل قبول است و بر مبنای اعتبار بخشی که وزارت 
بهداشت انجام داده همه آنها با درجه بالايی در اعتبار 

بخشی مواجه هستند.
اين مقام مسئول با بیان اين که در استان خوزستان 
ماهانه بی��ش از 17 ه��زار عمل جراح��ی در بخش 
خصوصی و دولتی انجام می ش��ود، افزود: اگر نگاهی 
به قیمت خدمات سلامت در منطقه آسیا بیندازيم 
به رغم تبلیغات سوئی که علیه جامعه پزشکی انجام 
شده کش��ور ما يکی از ارزان ترين کش��ورهای ارايه 
خدمات پزش��کی ب��رای ش��هروندان ايرانی و حتی 
شهروندان ديگر کش��ورها است و وضع کشور ما هم 
از نظر قیمت و هم از نظر نیروی انسانی بسیار بهتر از 

ساير کشورهای خاورمیانه است.
رئیس دانشگاه علوم پزش��کی جندی شاپور اهواز 
گفت: علاوه بر بحث درمان، در بحث بهداش��ت نیز 
بايد عرض کنم سیس��تم ش��بکه های بهداشتی ما 
که امروزه تا دورترين نقاط کش��ور هم وجود دارند و 
به امر پیشگیری از بیماری ها و ارتقای شاخص های 

بهداشتی مناطق مختلف مشغولند، يکی از بهترين 
سیستم های بهداشتی جهان است که اين سیستم 
و الگو در بس��یاری از دانش��کده های پزشکی جهان 

به عنوان يک الگوی موفق تدريس و ارايه می شود.
وي اظهار ک��رد: ظرفیت های بالای بهداش��تی و 
درمانی استان خوزستان نبايد تنها به پذيرش بیمار 
محدود شود، بلکه ما می توانیم دانش فنی طرح ريزی 
و اجرای سیستم های بهداشتی خود را نیز در اختیار 
کشورهای همس��ايه و متقاضی قرار دهیم. ايدني با 
بیان اين که بي نظمي در شیوه ارايه خدمات پزشکي، 
صنعت گردش��گري س��لامت در کش��ور را تهديد 
مي کند، گفت: به منظور س��اماندهي اين وضعیت 
نیازمند ورود بخش دولتي و همکاری هرچه بهتر و 

عمیق تر بخش خصوصی هستیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز با 
بیان اين که ما به جامعه پزشکی خود تعصب داريم 
و به دنبال برندس��ازی برای آن هس��تیم، ادامه داد: 
بیمارستان های ما در زمینه ارايه خدمات درمانی برای 
بیماران ايرانی يک اعتبار بخشی خاصی لازم دارند و 
اين ملی است ولی در زمینه بیماران خارجی نیاز به 
اين است يک اعتبار بخشی جديدی تعريف شود که 
خوشبختانه در اين خصوص يک سری پروتکل های 
جديد و خاص اعتبار بخشی توسط وزارت بهداشت 
مشخص شده است و بیمارستان هايی که می خواهند 
در اين زمینه ارايه خدم��ات دهند ظرف مدت 6 ماه 
بايد خود را ب��ا اين اعتبار بخش��ی هماهنگ کنند 
تا درجه اعتبار بخش��ی آنها برای توريس��م سلامت 

مشخص شود.
ايدنی در پايان ضمن اشاره به لزوم اشراف اطلاعاتی 
به سیمای بیماری های متقاضیان خارجی خواهان 
ورود به استان و کش��ور برای درمان و جزيیات کمی 
و کیفی آن گفت: بايد تصوير روشنی از بیمارانی که 
به کشور ما مراجعه می کنند داش��ته باشیم و تمام 
اطلاعات اين بیماران بايد دقیقا ثبت ش��وند، تا برای 
مسئولان کشور و سیاست گذاران اين وادی مشخص 
کند بايد در چه حوزه هايی س��رمايه گذاری کنند و 
مطالبات اين بیماران از چه نوعی است تا براساس آن 

سرمايه گذاری ها و عملیات لازم صورت گیرد. 

د یار

 5500چاه غیرمجاز در استان بوشهر 
مديرعامل شرکت آب منطقه ای استان بوشهر 
گفت: 5 هزار و 500 چاه غیرمجاز در استان بوشهر 

وجود دارد. 
به گزارش مهر، شاپور رجايی در نشست شورای 
تأمین منابع آب اس��تان بوش��هر اظهار داشت: 
تلاش های بس��یار زيادی به منظور بهبود وضع 
مصرف و تأمین منابع آب در استان بوشهر صورت 
گرفته است و امس��ال تاکنون 7 نشست شورای 
تأمین منابع آب را در شهرستان های استان برگزار 

کرده ايم.
وی به برخ��ی از الزام��ات ب��رای جلوگیری از 
تهديدات منابع آبی اش��اره کرد و افزود: پرکردن 
چاه های غیرمجاز، جلوگیری از اضافه برداشت از 
چاه های مجاز، نصب کنتورهای هوش��مند روی 
چاه ها، اجرای طرح الگوی کش��ت بهینه، بهبود 
وضع ايجاد و آبیاری فضای س��بز شهری، نظارت 
مناسب بر وضع آب صنعتی، اعمال جريمه برای 
بهره ب��رداران آب های زيرزمینی ب��ه علت اضافه 
برداش��ت و اجرای طرح های آبخیزداری ازجمله 

اين   برنامه هاست.
مديرعامل شرکت آب منطقه ای استان بوشهر 
ادامه داد: میزان مصرف آب در اس��تان بوش��هر 
966 میلیون مترمکعب اس��ت ک��ه 36 درصد از 
آب های سطحی و 53 درصد از آب های زيرزمینی 

و 11 درصد از آب بین حوزه ای تأمین می شود.
وی با بیان اين که روند بايد به سمتی باشد که 
میزان برداش��ت از آب های س��طحی و آب های 
زيرزمینی به ترتیب 60 و 40 درصد باشد، تأکید 
کرد: دس��تیابی به اي��ن میزان نیازمن��د اجرای 
طرح های آبخیزداری اس��ت که حکم معجزه را 

دارند.
رجايی با بیان اين که همه گناهان کم آبی را بر 
گردن خشکسالی و کم بارشی نمی اندازيم، تصريح 
ک��رد: در حالی که آورد رودخانه ه��ای ما افزايش 
يافته ولی باز هم ش��اهد کاهش منابع زيرزمینی 
هستیم. مديرعامل شرکت آب منطقه ای استان 
بوش��هر از وجود 5هزار و 500 چ��اه غیرمجاز در 
استان بوش��هر خبر داد و اضافه کرد:   يک هزار و 
500 چاه غیرمجاز در استان بوشهر از  سال 85 به 

بعد حفر شده است.
وی از روند آب زيرزمینی، وضع آب س��طحی، 
وض��ع فرس��ايش پذيری و وضع رس��وب خیزی 
به عنوان 4 ش��اخص در زمینه سلامت منابع آب 
ياد کرد و افزود: در زمینه فرس��ايش پذيری رتبه 
نخست جهان متعلق به ايران است و در زمینه آب 

زيرزمینی نیز روند افت را شاهد هستیم.
رجايی به برخی از عوامل بحران آب اشاره کرد 
و بیان داشت:   تأخیر در رسیدگی و صدور احکام 
ازجمله اين مش��کلات اس��ت؛ از يک هزار و 166 
شکايت، تنها 453 حکم صادر شده و تعداد آرای 

اجرا شده تنها 55 رأی است.
مديرعامل شرکت آب منطقه ای استان بوشهر 
از افزايش سطح زيرکشت و انتقال آب از چاه های 
مجاز به خارج از محدوده به عن��وان ديگر عوامل 

بحران آب ياد کرد.

در صورت کوتاهی اداره منابع طبیعی زرندیه 

»مامونیه«    زير خاک مدفون می شود 
نماينده ش��ورای اس��لامی زرنديه در شورای 
استان مرکزی گفت:   اداره منابع طبیعی در ارايه 
برخی خدمات لازم به اين شهرس��تان کوتاهی 

می کند. 
محمدرضا خلج معصومی در گفت وگو با ايسنا، 
اظهار کرد:   طوفان های ش��ن که غالبا در حوالی 
جاده زرنديه - س��اوه و در قس��مت غربی شهر 
مامونی��ه رخ می دهد، حاصل فرس��ايش خاک 
در مناطق مختلف شهرس��تان زرنديه است که 
متاسفانه عملکرد اداره منابع طبیعی در راستای 
مقابله با اين پديده ضعیف بوده است.  وی با اشاره 
به پیشینه پديده فرسايش خاک در منطقه  که 
با تدبیر مسئولان وقت و اجرای طرح بیابانزدايی 
و کاشت درختان تاغ در جوار شهر مأمونیه، رفع 
شده بود، خاطرنش��ان کرد: اداره منابع طبیعی 
بايد هرچه سريع تر از اين فاجعه جلوگیری کند 
تا شهر مامونیه نیز مانند روستاهای زرند کهنه 
باس��تانی و پینیگرد در زير خاک و شن مدفون 

نشود. 
خلج معصومی در ادامه گفت: در جلسه شورای 
استان با ارايه فیلم مس��تندی که از طوفان شن 
حاصل از فرس��ايش خ��اک در مناطق مختلف 
شهرس��تان زرنديه تهیه کرده بودم، ضمن انتقاد 
از عملک��رد اداره منابع طبیع��ی از مديرکل اين 
اداره درخواس��ت کردم به اين مشکل شهرستان 
رس��یدگی کند.  وی اظهار کرد: پس از بررس��ی 
موضوع، مديرکل منابع طبیعی اس��تان با اظهار 
تأس��ف و اعلام نبود بودجه لازم ب��رای حل اين 
بحران، استاندار و نماينده ساوه و زرنديه در مجلس 
را مس��ئول تخصیص اعتبار لازم دانست تا طرح 

بیابانزدايی اجرا شود. 
خلج معصومی بیان کرد: همچنین جهت اجرای 
طرح های مختلف اع��م از ايجاد پارک جنگلی، از 
مديرکل منابع طبیعی اس��تان درخواست کردم 
تا مقداری از زمین های ملی در جوار ش��هرهای 

زرنديه را به شهرداری ها واگذار کند. 
وی ب��ا بیان اين ک��ه مردم شهرس��تان زرنديه 
از حداق��ل امکانات تفريحی محرومن��د، عنوان 
کرد: ش��هرداری ها زمین لازم ب��رای ايجاد پارک 
را در مح��دوده خدمات��ی ندارند، لذا لازم اس��ت 
از زمین های ملی منابع طبیعی ک��ه در حريم و 
جوار شهر است، استفاده شود که اين امر مستلزم 

موافقت اداره کل منابع طبیعی است. 

فراخوان همکاری

نظ��ر ب��ه گس��ترد      گی فعالیت ه��ای روزنام��ه 
ش��هروند       و توجه ویژه مس��ئولان آن به وضعیت 
جای جای کش��ور، راه اند      ازی صفحه س��رزمین با 
هد      ف پرد      اختن به مش��کلات و معضلات مرد      م د      ر 
اس��تان ها د      ر د      س��تور کار قرار گرفت که د      ر این 
مسیر پرد      اختن به اقوام مختلف نیز د      ر سرلوحه 
کار ق��رار د      ارد      .براین اس��اس صفحه س��رزمین 
پنجره ای است به س��وی هر د      یار و د      ر این مسیر 
د      ست همکاری مسئولان، اس��اتید      ، کارشناسان، 
د      انش��جویان و اهل فن را به گرمی می فشاریم تا 
د      ر جهت پر بارتر کرد      ن آنچه پیش روی شما قرار 

د      ارد      ، بکوشیم.
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اقليم

بازار پوشاک ايلام از بنجلی و گرانی رنج می برد و 
اين ويژگی ها مردم ايلام را به مشتريان بازار پوشاک  

استان های همجوار تبديل کرده است.
به گزارش ايسنا، مردم ايلام بازار پوشاک شهر خود 
را بنجل، نامرغوب و در عین حال گران می دانند و در 
سفر به شهرهای ديگر بیش از هر چیزی سراغ بازار 
پوشاک را می گیرند و حتی بازار نامرغوب پوشاک 
شهر خود را فرصتی برای سودجويی می بینند به 
گونه ای که متاسفانه در برخی از کوچه های شهرمان 
در يک سری مغازه ها و حتی بعضا در زيرزمین هايی 
که به محل عرضه پوش��اک تبديل شده، اجناس و 
پوشاک جوانرود و گناوه را می فروشند که به گفته  
رئیس اتحاديه پوش��اک ايلام کار را برفروشندگان 

مجاز سخت کرده است.
»محمد ش��اديوند« ش��هروند ايلامی در اين باره 
گفت: بیشتر مغازه ها لباس های بسیار به درد نخور و 
اجناس غیرمرغوب را به قیمت های بالا به مشتريان 
عرضه می کنند که انگیزه خريد را در ما بسیار پايین 

می آورد.
وی ادامه داد: ترجیح می دهم در سفری به تهران 
لباس های موردنیاز و حتی برای يک سال بچه هايم 
را تهیه کنم تا نیازی به مراجعه به بازار پوشاک ايلام 

نداشته باشم. 
»اسفنديار خالدی« ديگر شهروند ايلامی گفت: 
برخی از البسه فروشان ايلام به دلیل تخلفات بیش 
از حد مغازه داران البس��ه و عملکرد غیرحرفه ای و 
غیروجدانی آنها قید مغازه داری در ايلام را زده و به 
شهرهايی ازجمله رشت رفته اند که همه اينها نشان 

می دهد اين بازار مشکلات زيادی دارد. 
يک پوش��اک فروش ب��ازار اي��لام اظه��ار کرد: 
سال هاس��ت کار پوشاک فروش��ی انجام می دهم، 

ولی متاسفانه برخی از پوشاک فروشان می خواهند 
يک شبه راه صد س��اله را طی کنند و بدون رعايت 
مق��ررات و ضوابط فروش پوش��اک قیمت گذاری 
می کنند، مثلا جنسی که بین 9 تا 12 هزار تومان 
قیمت دارد را خودسرانه بین 30 تا 32 هزار تومان 
قیمت گذاری می کنند و می فروش��ند که نرخی 
بیش از 2 برابر است، درحالی که فروشنده حق دارد 
تنها 17 درصد بیش از قیمت فاکتور کالا يا البسه 
را در اختیار مشتری قرار دهد و بیش از اين تخلف 
محسوب می ش��ود و ما ش��اهد اين رويه ناصواب 

هستیم. 
وی خاطرنش��ان کرد: نظارت اصناف اس��تان بر 
پوشاک فروشان بد صورت می گیرد به گونه ای که 
از خود همی��ن صنف تعدادی به ص��ورت بی رويه 
و بی قاعده ب��ه مغازه ها مراجعه می کنن��د و بدون 
دق��ت در قیمت گذاری صاحب مغازه را مش��مول 
جريمه می دانند و اين کار هم باعث دلس��رد شدن 
پوشاک فروشان و هم مش��کلات بعدی در زمینه 

قیمت البسه می شود. 
اين فروشنده پوشاک ايلامی تأکید کرد: اصناف 
در بازرس��ی ها ناموفق بوده و بايد بازرسی ها مورد 

بازبینی قرار گیرد تا مشکلات اين صنف حل شود. 
يکی ديگر از فروشندگان پوش��اک در بازار ايلام 
گفت: اجناس بنجل و به درد نخور که معلوم نیست 
از کجا وارد می ش��ود توسط برخی دلالان با قیمت 
بالا به فروش��نده عرضه می ش��ود و اين کار باعث 
دلزدگی مشتريان و کسادی بازار و روگردانی مردم 
از بازار پوشاک استان شده به گونه ای که آنها ترجیح 
می دهند، البس��ه خود را از استان های کرمانشاه و 

تهران تهیه کنند. 
»حس��ن ملکی« رئیس صنف پوشاک فروش��ان 

اس��تان در اين باره اظه��ار کرد: بازار پوش��اک بازار 
گسترده ای است و بدون شک وجود کاسبان گران 

و ارزان فروش در آن امری طبیعی است. 
وی با بیان اين که برخی از کاسبان اين صنف به 
سود کم قانع نیستند و حتی بعضی  از همین افراد 
مجوز کس��ب هم ندارند، افزود:   کسانی که کاسب 

واقعی باشند، به هر سودی قانع هستند. 
ملکی با اش��اره ب��ه اين که ب��رای جلوگیری از 
صدور بیش از حد مجوز فعالی��ت در اين صنف، 
محدوديت هايی از طرف صنف پوشاک فروشان 
در نظر گرفته شد، اضافه کرد: در سال های اخیر 
صدور پروانه کسب را سخت کرديم، ولی بعد از آن 
بخشنامه ای از سوی اتاق اصناف تنظیم که موجب 

شد تا ما محدوديت ها را برداريم. 
رئیس صنف پوشاک فروش��ان خاطرنشان کرد: 
متاسفانه برخی  از فعالان اين صنف به ويژه افرادی 
که تازه پا به میدان عرضه پوش��اک گذاشته اند به 
دنبال آن هستند که 6 ماهه توشه را ببندد و بروند، 
ولی برخی های ديگر هم هستند که حتی زير قیمت 

اجناس را عرضه می کنند. 
ملکی به چند برابر ش��دن هزينه ه��ا و افزايش 
سرسام آور کرايه مغازه ها پرداخت و گفت: مسافت 
ما با مرکز و دوری فاصله ما با تهران که مرکز تولید 
پوشاک کشور اس��ت بر قیمت گذاری های ما تأثیر 
گذاشته، چرا که هزينه های جانبی ازجمله هزينه 

باربری چند برابر شده است. 
وی تعداد مغازه های عرضه پوشاک و به عبارتی 
فعالان اين صنف را بیش از ظرفیت و بازار اس��تان 
اعلام و عنوان کرد: ما نیازی به اين همه مغازه نداريم، 
به همین دلیل برخی از افرادی ک��ه به تازگی وارد 
اين صنف شده اند، فقط به دنبال سود خود هستند.  

رئیس صنف پوشاک فروش��ان اس��تان با اشاره به 
اين که ناظران اتاق اصناف و صنعت، معدن و تجارت 
اس��تان بر بازار اس��تان نظارت دارند، يادآور ش��د: 
علاوه بر اين نظارت و در راستای جلب رضايت مردم 
و کنترل بازار پوشاک استان با وجود همه مشکلات 
2 تیم بازرسی از سوی صنف پوشاک فروشان استان 

نیز به صورت مجزا بر بازار نظارت دارند. 
ملکی با اش��اره به اين که يکی از مشکلات عمده 
بازار پوشاک به ويژه در سطح تولیدات استانی ادامه 
داد: متاس��فانه يکی از مشکلات پوش��اک در بازار 
داخل سوءاس��تفاده از مارک های معتب��ر در بازار 

پوشاک ايران است. 
وی در تش��ريح يکی از عواملی که بازار پوشاک 
ايلام را تحت تأثیر قرار داده،  اضافه کرد: متاسفانه در 
برخی از کوچه های شهرمان در يک سری مغازه ها 
و حتی بعضا مشاهده شده در زيرزمین هايی که به 
محل عرضه پوشاک تبديل شده، اجناس و پوشاک 
جوانرود و گناوه را می فروش��ند که بر بازار ما تأثیر 

منفی گذاشته است. 
رئیس صنف پوشاک فروشان استان خاطرنشان 
کرد: گرانی پوش��اک زنان در ايلام مش��هود است 
و در همین راس��تا برای سرشکن کردن اين گرانی 
فروش��گاه های مخصوص بانوان در ايلام راه اندازی 
شده و در اجرای طرح صیانت از حجاب نیز به دنبال 

ايجاد فروشگاه های بانوان هستیم. 
ملکی در پايان با اش��اره به تأثی��ر واردات چینی 
بر بازار پوش��اک داخل اظهار کرد: واردات بی رويه 
پوشاک  چینی و عرضه آنها در بازار فضای پوشاک 
ما را غرق کرده و حق تولید کننده ما را ضايع کرده 
که ظلمی در حق بازار پوشاک و تولید کننده داخلی 

است. 

 بازار پوشاک ايلام، بنجل و گران 

افتتاح ۹5 خانه بهداشت در خوزستان
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
از افتتاح 95 خانه بهداشت در خوزستان در دهه 

فجر امسال خبر داد. 
به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 
جندی شاپور اهواز، »اسماعیل ايدنی« در سخنرانی 
پیش از خطبه های نمازجمعه اين شهر، با تشريح 
طرح تحول نظام س��لامت گفت: هدف از اجرای 
اين طرح، گسترش عدالت در سلامت به ويژه در 
کاهش میزان پرداخت های درمانی از جیب مردم 
بوده است، در عین حال دستاورد ها و نتايج ديگری 
ازجمله افزاي��ش کیفیت خدمات و گس��ترش 
برخورداری مردم از خدمات درمان را نیز به دنبال 

داشته است. 
رئیس ش��ورايعالی نظام پزش��کی کشور بیان 
داش��ت: در پی ابلاغ سیاست های کلان سلامت 
توسط مقام معظم رهبری، دولت تدبیر و امید، در 
حوزه های مختلفی برای حفظ و ارتقای سلامت 
مردم برنامه ريزی هايی انجام داده و آنها را به مرحله 
اجرا درآورده اس��ت. قائم مقام وزير بهداش��ت در 
استان با بیان اين که اين طرح در 3 مرحله انجام 
ش��ده اس��ت، افزود: گام اول در بیمارستان های 
دولتی طرح ريزی شده بود که حداکثر پرداختی 
مردم 10 درصد باش��د و به رغم وجود مش��کلات 
اقتصادی بس��یار زياد در کش��ور، دولت مصمم 
ش��د که در اين بخش س��رمايه گذاری کلانی را 
انجام بدهد. نتاي��ج و دس��تاوردهای اين بخش 
رضايتمندی مردم بود. چرا که طبق فرمايش مقام 
معظم رهبری، بايد به گونه ای رفتار کنیم که اگر 
کسی بیماری داشت دغدغه ای به جز رنج بیماری 

نداشته باشد. 
وی با اشاره به خدمت رسانی به مناطق محروم، 
اضافه کرد:   اقدامات بس��یار خوبی در اين زمینه 
انجام شده و نیرو های تخصصی مورد نیاز با توجه 
به جمعیت مناطق مختلف استان فراهم شده و 
بیمارستان های دانش��گاه علوم پزشکی از نعمت 
وجود نیروهای تخصص��ی و فوق تخصصی برای 

خدمت رسانی به مردم برخوردار هستند. 
ايدنی اظهار کرد: بس��یاری از بیمارستان های 
دولتی درحال بازسازی و ارتقای کیفیت هتلینگ 
خود هستند تا خدماتی شايسته و در شأن مردم 
خوزستان به آنها ارايه کنند. همچنین با توجه به 
تاکیدات مقام معظم رهبری در مورد لزوم افزايش 
رشد جمعیت، در بیمارستان های دولتی زايمان 

طبیعی به صورت رايگان صورت می گیرد. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
افزود: در بعد خدمات بهداشتی نیز توجه ويژه ای 
به اين مس��أله صورت گرفته و حاشیه شهر ها از 
نظر بهداشتی بیش��تر مورد توجه قرار گرفته اند 
که در همین راستا در دهه فجر امسال، 95 خانه 

بهداشت در خوزستان افتتاح می شود. 
ايدنی در ادامه گفت: در فاز س��وم اجرای طرح 
تحول نظام سلامت نیز با ابلاغ کتاب ارزش های 
نسبی خدمات س��لامت گام بس��یار مهمی در 
تعديل هرچه بیش��تر پرداخت هزينه های مردم 
در زمینه دريافت وجه در مراکز خصوصی و دولتی 
اعمال شده است، چرا که يکی از مشکلات مردم، 
ناتوان��ی در پرداخت هزينه ه��ای درمانی چه در 
بیمارستان های دولتی و چه در بیمارستان های 
خصوصی بوده و درحال حاضر پیش بینی می شود 
پرداختی مردم بین 25 تا 30 درصد کاهش پیدا 

کند. 

40درصد دام عشاير کشور تا  سال 
آينده بیمه می شود 

مديرکل دفت��ر س��اماندهی و هماهنگی امور 
عشايری کشور گفت:   براساس تفاهمنامه امضا 
شده میان سازمان امور عشاير و صندوق حمايت از 
تولیدات بخش کشاورزی، قرار است تا  سال آينده 

40 درصد از دام عشاير کشور بیمه شود.
س��یاوش احمدی میرقائد در حاشیه نشست 
مدي��ران کل عش��ايری اس��تان های منطقه 3 
کش��ور در کرمانش��اه، در گفت وگو با ايرنا، افزود: 
در اين طرح هر دامدار عشاير برای بیمه دام خود 
28 درص��د خواهد پرداخ��ت و 72 درصد ديگر را 
دولت برعهده می گیرد. وی اظهار کرد: رقم های 
پرداختی برای هر دام بین 20 تا 80 هزار ريال است 
و به ازای هر دام بیمه شده در صورت بروز حادثه و 
وارد شدن خسارت به دام ها، معادل يک میلیون 
و 600 هزار ري��ال تا 4 میلی��ون و 500 هزار ريال 
خسارت پرداخت خواهد شد. میرقائد بیان کرد: 
در سال های دورتر، 23 درصد دام های عشاير بیمه 
شده بود اما در س��ال های اخیر اين میزان به طور 
میانگین 13 درصد کاهش يافته که نیاز اس��ت از 

اين قشر مولد حمايت شود.

گزارش


